
 

 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Ludwika Rakowskiego 
w sprawie wystąpienia do regionów Republiki Federalnej Niemiec w sprawie 
udzielenia pomocy w zakresie opieki medycznej 

 w odpowiedzi na Pana interpelację nr KS-BSS.0003.49.2020.LK (nr kancelaryjny 26113.U.20) z 5 
listopada 2020 r. w sprawie wystąpienia do naszych partnerskich regionów z terenu Republiki 
Federalnej Niemiec (Brandenburgia i Saksonia-Anhalt) o pomoc w kontekście walki z epidemią, 
uprzejmie informuję, że takie kroki zostały już poczynione.  
Obydwa regiony niezwłocznie zadeklarowały gotowość wsparcia i poczyniły kroki w celu ustalenia, 
jakie mają realne możliwości w tym zakresie. Jednym z takich konstruktywnych działań była 
zorganizowana w dniu wczorajszym przez stronę niemiecką telekonferencja z udziałem 
koordynatora  pomocy z ramienia Ministerstwa Finansów i Spraw Europejskich Brandenburgii i 
przedstawicieli urzędu marszałkowskiego. Prowadzone są też bieżące kontakty na szczeblu 
roboczym z Saksonią-Anhalt. 
Liczę na to, że uda się nam wypracować odpowiednie rozwiązanie uwzględniające wszelkie 
istniejące uwarunkowania, by skorzystać ze wsparcia naszych wieloletnich partnerów. 
W załączeniu przesyłam notatkę z ww. telekonferencji. 

 


